

DYMO®

practically genius
pratiquement géniale

CardScan®

BY/PAR **DYMO®**

Label and organize faster and easier than ever.
Étiquetez et organisez plus rapidement et plus facilement que jamais.



www.dymo.ca
www.cardscan.com

DYMO® high speed label printers – label faster, mail smarter, look sharp.
CardScan® high speed business card readers – organize contacts.

Imprimantes d'étiquettes haute vitesse DYMO® – création d'étiquettes plus rapide, postage mieux organisé, fière apparence. Lecteurs de cartes de visite haute vitesse CardScan® – pour organiser les contacts.

SAVE \$100 ÉCONOMISEZ

When you purchase a DYMO® 450 Duo LabelWriter® Printer at **Office Plus** (No. 1756695)

À l'achat d'une étiqueteuse DYMO^{MD} LabelWriter^{MD} 450 Duo chez **Office Plus** (N° 1756695)

To receive your \$100.00 rebate by mail, enclose the original UPC bar code from the DYMO® 450 Duo item purchased, a copy of the dated Office Plus cash register receipt or a Office Plus invoice with rebate item circled (dated between November 1, 2010 and December 31, 2010), complete this mail-in rebate form and mail with all of the above to:

Pour obtenir la remise de 100 \$ par la poste, joindre le code à barres CUP original de l'étiqueteuse DYMO^{MD} 450 Duo achetée, une copie du reçu de caisse du Office Plus ou une facture Office Plus sur lequel l'article concerné est encerclé (daté entre le 1 novembre 2010 et le 31 décembre 2010), dûment remplir le formulaire de remise et poster le tout à :

DYMO 450 Duo
Dept 3207, P.O. Box 9000
Oakville, ON
L6J 0B4

Name/Nom: _____

Address/Adresse: _____

City/Ville: _____

Province: _____

Postal Code Postal: _____

Tel: (_____) _____ - _____

Would you like to receive information on new products and promotions from Newell Rubbermaid Office Products? Yes / Oui

Aimeriez-vous recevoir de l'information sur les nouveaux produits et promotions de Newell Rubbermaid Office Products? No / Non

Offer expires December 31, 2010. Rebate request must be received by January 31, 2011. Claims received after this date will not be honored nor receive a response. Not responsible for claims lost, misdirected or delayed in the mail. Please allow 4 - 6 weeks to receive your rebate. Open to residents of Canada only.

Fin de l'offre : le 31 décembre 2010. Date limite pour la réception de la demande de remise: le 31 janvier 2011. Non responsable des demandes perdues, mal adressées ou retardées par la poste. Accorder de 4 à 6 semaines pour la réception de la remise. Offre réservée aux résidents du Canada.